
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 18. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 262
Forslag til folketingsbeslutning om at indføre en reklamer ja tak-ordning.
Af Carl Valentin (SF) m.fl.

Spørgsmål 16
Vil ministeren redegøre for, hvor meget papir der bruges på reklamer, og hvor stor en
del af husstandenes papir, der i dag indsamles til genbrug? Mener ministeren, at nej
tak-ordningen realiserer det fulde potentiale for papirbesparelse i dag, eller er der et
uudnyttet potentiale for at mindske papiromdeling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Carl Valentin (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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